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Beknopt verslag van de vergadering van de statencommissie Cultuur en Economie op maandag 28
oktober 2003 in het provinciehuis

Aanwezig: Mw. Haak (vz), de dames Kallen en Kamp en dhr. Van Bergen (leden gs), de
dames Bont, Buursema, Ewoldt, Isenia, Kramer, Pieper, Rambocus, Raven en
Wuurman en de heren Boersma, Jansen, Van Leeuwen, Levering, Odijk en
Van der Wilt.

Afwezig: De dames Van Keulen en Fotinos en de heren Damen, Dekker en Streng.

Gasten: De heren Hoekstra en Rijken van OASE.

Voorts aanwezig: De heren Van Baaren (REC), Hogendoorn (REC), Kok (R&G), Snel
(secretaris), Van Veen (REC) en Versluis (adj. secretaris).

1. De voorzitter opent de vergadering en vermeldt de afwezigen. I.v.m. de waarneming van dhr.
Streng door mw. Kallen worden de agendapunten 6 en 7 omgedraaid. Mw. Isenia gaat de
commissie verlaten i.v.m. haar afscheid als ps-lid. Voor de workshop prestatie-indicatoren op 25
november a.s. vanaf 12.00 uur wordt opgeroepen zich nog op te geven. De commissie stemt in met
het programma van het werkbezoek op 20 november a.s. Het programma zal per mail aan de
commissie worden gezonden. Op 30 oktober ’s avonds is er in het provinciehuis de uitreiking van
de onderwijsprijs.

2. Verslag 30 september 2002
Wijzigingsvoorstel dhr. Odijk (GrL) op blz. 5, 9e r.v.b.:
“Dhr. Odijk (GrL) wijst erop dat de financiële bijdrage vanuit de gemeente bedoeld is als
zekerheid dat het schip tijdig verdwijnt van de plek waar het nu ligt in verband met woningbouw.
Het geld zal dan ook pas achteraf worden uitgekeerd. Als de deadline niet wordt gehaald keert de
gemeente niet uit. Hij vraagt de gedeputeerde om hier bij de toekenning aan het Statenjacht
rekening mee te houden”.
14e r.v.o. “Het plan Zicht op Groen is niet in de commissie geweest” schrappen. Met inachtneming
hiervan wordt het verslag vastgesteld. Mw. Pieper (CDA) vraagt er aandacht voor dat h.i. het
verslag op sommige punten te summier is. De voorzitter antwoordt dit te zullen bezien. Dhr.
Boersma noemt het liquiditeitsprobleem van de Stichting Statenjacht en stelt dat de provincie de
subsidie eerder moet uitkeren.

Deze opmerking zal worden doorgegeven aan gedeputeerde Streng. Dhr. Odijk (GrL) vraagt naar
de voortgang van het Wielercentrum te Nieuwegein. Mw. Wuurman (PvdA) merkt op dat zij ook
in het bestuur van de FDUR zit.

3. Begroting 2003
Dhr. Boersma (VVD) merkt op dat er veel nieuwe voornemens in de begroting staan, die wel in
2003 moeten worden uitgevoerd. Er moeten geen posten meer worden overgeboekt, dus het
ambitieniveau moet reëel zijn. Valt het uitwerkingsplan van de Monumentenwacht al in 2003 te
verwachten? Zijn fractie vindt dit een goed project wat van harte ondersteund wordt. Wat houdt de
beperkte start van het Steunpunt archeologie in 2002 in? Hoe staat het met de rijkssubsidie van

68.000,-- hiervoor?
Mw. Bont (VVD) vraagt wat er uit het recreatief informatiesysteem komt. Zij wijst erop dat er in
Flevoland een model wordt gehanteerd met cijfers over omzet, bezoekers, werkgelegenheid e.d.
Informatie daarover is bij haar fractie beschikbaar. Zij bepleit een voorzichtige benadering van het
budget voor amateurkunst. Meer aanvragen kunnen niet automatisch tot meer budget leiden. Een
cultuurkaart is ook goed i.v.m. de prestatie-indicatoren.
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Mevr. Raven (CDA) wil weten of gs bij de voorfinanciering van monumenten ook een
maximumbedrag in het hoofd hebben. Wat is de stand van zaken m.b.t. de startnotitie Malta?
V.w.b. de cultuurkaart sluit zich aan bij de VVD. Waarom is zo’n kaart eigenlijk nodig? Waar
komen de gelden vandaan voor het actieplan plattelands Toerisme en de fietsverbindingen, niet
vallend onder Agenda 2010? Zij heeft het idee dat de fusie van UBT en regio VVV-Utrecht al veel
verder is dan hier staat. Waarmee moeten ps instemmen en wat staat er nog te wachten? Er is toch
ook al een VVV Hollands Midden? N.a.v. de bijdrage voor Unité wordt gevraagd of het nog wel
reëel is zozeer in te zetten op de ICT-sector die lijdt onder de stagnerende economie. Graag een
toelicht op de neerwaartse bijstelling van de provinciale bijdrage voor het actieprogramma Unité.
Bij project 67 Samenwerking Beeldende Kunst en Vormgeving ziet spreekster liever eerst een
evaluatie. De tekst bij project 68 Huisvesting steunpunt Kunsteducatie is nog steeds achterhaald.

Mevr. Wuurman (PvdA) stemt in met de subsidie voor het Steunpunt Archelogie. Wordt het
operationeel in 2002 of 2003? Zij sluit zich aan bij de vraag van de VVD over de rijkssubsidue
hiervoor. Ook akkoord met de subsidie voor de Monumentenwacht. Zou deze bij vervanging niet
over kunnen gaan op milieuvriendelijke auto’s? De tevredenheid bij partners over OASE zou in
rapportcijfers kunnen worden uitgedrukt. T.a.v. het werkbudget Europa gaat het wel erg ver om nu
iets structureels per 2005 te laten ingaan. Met de kwaliteitsimpuls bedrijventerreinen (met o.a.
duurzaam bouwen) wordt ingestemd. Met de bouw van kantoren moet pas op de plaats worden
gemaakt. Bij project 67 Beeldende Kunst en Vormgeving moet eerst een evaluatie plaatsvinden
alvorens tot structurele beschikbaarstelling over te gaan. V.w.b. de fusie van het UBT en de
regionale VVV had er eerder een onderbouwd voorstel in de commissie moeten komen. Streekster
maakt een voorbehoud inzake het project. Met het voorstel voor Kunst Centraal is zij het eens.

Mevr.�Isenia (GrL) vindt dat er niet teveel nieuwe projecten moeten zijn en dat dit college niet
òver zijn graf heen moet willen regeren. Zij heeft moeite met de voorstellen vertraagd nieuw
beleid (.w.o. Monumentenwacht en Fusie Recreatie en Toerisme). Zij acht het een gemiste kans
dat een aantal opmerkingen van GrL over doelstellingen en prestatie-indicatoren niet verwerkt
zijn. Er moet sprake zijn van meetbare prestatie-indicatoren die aansluiten bij de doelstellingen.
Bij project 67 Samenwerkingsprojecten Beeldende Kunst en Vormgeving is zij er niet voor het
CBK naar Utrecht te verhuizen. Een overconcentratie van organisaties in Utrecht is niet goed,
andere vestigingsplaatsen zijn ook mogelijk. Graag een toelichting op de bedragen bij het project
verlenging Cultuurnota. Ontstaat er geen gat nu het Muziek en Theater Netwerk is weggevallen en
het provinciaal podiumplan er nog niet is? Akkoord met een cultuurkaart. Deze zal wel virtueel
moeten zijn en regelmatig geupdated worden. De heer Odijk (GrL) vraagt naar het tijdelijk depot
in relatie tot het komende Provinciaal Archeologisch Centrum. Levert de vertraging van de
subsidie voor de monumentenwacht geen problemen op?
Hij heeft het idee dat de monumentenwacht hun plannen voor een 7e inspectiewagen en genereren
van meer eigen inkomsten op deze manier niet kunnen realiseren. Hij bepleit een terugkeer tot het
Kadernotavoorstel. Staat de werkconferentie ter uitwerking van de pilot recreatieschappen al op de
agenda? In het voorstel zijn bij de fusie UBT en de regionale VVV de fusiekosten en de nieuwe
impuls bij elkaar opgeteld. Dit moet apart. Wat levert de nieuwe samenwerking op en wat voor
resultaat heeft de impuls? Inzake Groene Werklandschappen zijn er nog geen knopen doorgehakt.
De besluitvorming over de pilot Hart voor de Heuvelrug moet duidelijk zijn. Hij heeft, nu er een
andere economische situatie is ontstaan, er twijfels bij of nog zo ingezet moet worden op ICT en
Life Science. De afschaffing van de Melkertbanen zou ook een item kunnen zijn.

Dhr. Van der Wilt (Christenunie) ervaart de vertraagde projecten nieuw beleid als een bezuiniging
en wil weten hoe gs hiermee om is gegaan. Eens met de projecten intensief ruimtegebruik,
herstructurering bedrijventerreinen en innovatiebevordering bij het MKB. Bij het werkbudget
Europa moet er sprake zijn van een evenwicht tussen de kosten en de opbrengsten. Bij project 68
Huisvesting Kunst Centraal zou naar de oorzaak van de terugloop in het scholenbereik gekeken
moeten worden.
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Dhr. Van Leeuwen (SGP) suggereert dat verhoging van het abonnementsgeld op de
Monumentenwacht wel eens een negatief effect op de eigen inkomsten zou kunnen hebben. De
prestatie-indicatoren bij Toerisme en Recreatie zouden meerjarig moeten zijn. Het herstel van de
economie in 2003 wordt te optimistisch geraamd. Een eenzijdige benadering van alleen ICT e.d. is
niet goed. Ook de kwetsbaren op de arbeidsmarkt moeten aandacht krijgen. T.a.v. cultuur maakt
spreker een principieel voorbehoud. De koppeling VMBO-MBO en jeugdzorg zou sterker moeten.
Een vangnet voor risicojongeren is noodzakelijk. Hij sluit zich aan bij de gemaakte opmerkingen
over het steunpunt Archeologie. V.w.b. de Monumentenwacht moet er niet gekort worden op de
hoogte van de subsidie.

Dhr. Jansen (SP) stelt dat er in de projecten sinds de Kadernota nauwelijks ontwikkeling zit. Het
college heeft heel weinig gedaan met de opmerkingen van ps bij de Kadernota. Sommige teksten
zijn exact hetzelfde. De tekst over de PBC is correct gewijzigd. Zou het Steunpunt Archeologie
niet in het provinciehuis gehuisvest kunnen worden? De huisvesting van Kunst Centraal zou
zonder extra middelen moeten kunnen. Bij de budgetsubsidie Monumentenwacht zou v.w.b. de
indicatoren er een 0-meting moeten plaatsvinden. Bij de fusie UBT-regionale VVV zijn de
wachtgelden aanzienlijk teruggelopen. Het bespaarde zou als nieuwe impuls kunnen worden
ingezet. In totaal zou maar 20% van het provinciaal geld als overhead mogen worden ingezet. Al
met al is het voorstel van gs over de fusie niet erg duidelijk. Wat voor prestaties worden voor de
bijna 1 mln. geleverd?

Dhr. Van Bergen antwoordt:
Het wordt betreurd dat sommige oude teksten in het projectenboek niet zijn gewijzigd mede a.g.v.
de opmerkingen van ps. Bij een aantal projecten is dit gelukkig wel het geval. Er moet bedacht
worden dat het veelal om projecten 2003 gaat, zodat wijzigingen niet altijd nodig waren. De
kaders moeten van de politiek komen. Qua prestatie-indicatoren en maatschappelijke effecten zijn
er de afgelopen 3,5 jaar forse slagen gemaakt, maar het geheel is nog niet af. De workshop op 25
november a.s. moet ook bijdragen aan verdere invulling. Akkoord om de ambities z.v.m. waar te
maken. Het gaat om de intenties voor het komend jaar. Het uitgewerkte plan voor de
Monumentenwacht komt eind 2002. Een nulmeting kan een belangrijk gegeven zijn. Dhr. Van der
Wilt (Christenunie) suggereert dat de instellingen zelf en niet de provincie de 0-meting moeten
doen. Dhr. van Bergen vervolgt: De Monumentenwacht rijdt nu met diesels. Het signaal om bij
vervanging ook aan milieuvriendelijke auto’s te denken is helder. Het wordt vanuit gs geen
probleem geacht om sommige projecten zoals deze (vertraagd nieuw beleid) een half jaar later te
laten starten. Ze lopen dan ook langer door. Het was voor gs nodig om 1 mln. vrij te maken om
in 2003 een sluitende begroting te hebben. V.w.b. eigen inkomsten heeft de Monumentenwacht
werkzaamheden bij forten geinventariseerd. Bij het Steunpunt Archeologie is met 110.000
provinciale subsidie de rijkssubsidie van 68.000 verzekerd. De Cultuurkaart geeft basisgegevens
over het hele cultuurveld, komt virtueel beschikbaar en zal regelmatig een update krijgen. Bij
amateurkunst is het probleem van meer goede aanvragen dan budget opgelost door iets lagere
toekenningen. Dit kan maar beperkt omdat anders projecten niet zijn te realiseren. Het
afwegingsmoment voor een hoger budget komt dichterbij. Gs financieren pas monumenten voor
als het rijk ja heeft gezegd. Het rijk betaalt altijd achteraf, maar de zekerheid dat er wordt betaald,
is groot. Er is sprake van een theoretisch risico. De startnotitie Malta komt 1e kwartaal 2003.
V.w.b. de samenwerking Beeldende Kunst en Vormgeving is er tussen rijk, provincie en stad
Utrecht een convenant gesloten. De samenwerking is nu nog op laag niveau, maar er moet in
geïnvesteerd worden die op een hoger niveau te brengen. Het resultaat zal over 2 jaar worden
geëvalueerd. Bij het steunpunt Kunst Centraal gaat het alleen om huisvestingskosten a.g.v.
vestiging te Bunnik.

Er zijn veel projecten omdat er ook veel geld was ( 15 mln.). De komende jaren zullen er
bezuinigingen van het rijk komen. Er is 1,8 mln. ingeboekt voor nieuw beleid van het nieuwe
college.
Het Muziektheater Netwerk houdt op te bestaan, maar er valt geen gat, want het fonds voor de
podiumkunsten komt ervoor in de plaats. Er vinden nog onderhandelingen plaats over de
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Utrechtse voorwaarden. Dit heeft geen invloed op de subsidie-aanvragen. Het tijdelijk depot
archeologie wordt tot 2005 gehuurd in Vleuten. In de tussentijd kan gewerkt worden aan een
Provinciaal Archeologisch Centrum, samenhangend met een bezoekerscentrum fort Vechten, de
Limes en de HWL. De verlenging van de looptijd van de Cultuurnota wordt toegelicht. De
oprichting van het steunpunt archeologie in 2002 betreft de statuten e.d. hetgeen nauwelijks kosten
met zich brengt. Qua huisvesting zou ook aan de nieuwe huisvesting van de Federatie Stichts
Cultureel Erfgoed gedacht kunnen worden. De koppeling VMBO/MBO-jeugdzorg is er een
gedachte die eventueel in de aangekondigde ‘startnotitie onderwijs (/arbeidsmarkt)’ een rol kan
spelen.

Mw. Kallen antwoordt dat het misschien een goed idee is om de ambities ook in de commissie te
bespreken. De recreatieve informatie zit nu in het Geografische Informatiesysteem. Een koppeling
met de activiteiten van Flevoland zou raadzaam zijn. De informatie van de VVD-fractie wordt
gaarne tegemoet gezien. Het plattelandstoerisme wordt gefinancierd uit de POR-gelden. De 
500.000 voor fietspaden is gespaard en nog niet ingezet. Dit komt dan naast de Agenda 2010-
gelden beschikbaar voor utilitaire en recreatieve fietsverbindingen VVV Midden Holland is iets
anders dan de fusie van UBT-regionale VVV. Dat is de fusie van UBT met VVV’s van Utrecht,
Amersfoort, Nieuwegein en IJsselstein tot TRU. De gevraagde middelen zijn nodig om in 2003 tot
dat TRU te komen dat kan concurreren met vergelijkbare VVV’s in Zuid-Holland en Noord-
Holland. De wachtgeldproblematiek UBT is per 01-09-2002 opgelost en de wachtgelder is recent
parttime in dienst gekomen van de provincie (Agenda 2010). Dhr. Kok licht een en ander nader
toe. Mw. Wuurman (PvdA) vraagt waarom de fusie een half jaar wordt vertraagd door dit bij
vertraagd nieuw beleid op te nemen. Mw. Kallen verwijst voor het overige naar de tekst over het
TRU. Qua Europese Zaken is de tekst over de 45.000 structureel vanaf 2005 niet juist
geformuleerd. Er is bericht gekomen van de EG dat er in 2003 60.000 subsidie voor Huis Doorn
komt. Het meerjarig opnemen van de indicatoren 2003 bij Recreatie en Toerisme is een goed idee.
De werkconferentie recreatieschappen komt in de planning.

Mw.  Kamp antwoordt dat bewust op de ICT is gericht i.v.m. de vele hoogopgeleiden in de
provincie. De provincie voert ook geen conjunctuurbeleid. De komende maanden komt het
economisch beleidsplan 2003-2006 aan de orde. Daarbij kan de discussie plaatsvinden. Dit is wel
de goede koers, want ICT heeft de toekomst. Bij Unité is voor een lager ambitieniveau gekozen
omdat de provincie niet ongelimiteerd hier geld voor ter beschikking kan stellen. Als het rapport
Hart voor de Heuvelrug binnenkort in de commissie aan de orde komt kan over (het standpunt
over) de groene werklandschappen gesproken worden. In de nieuwe nota Economisch Beleid zal
ook aandacht gegeven worden aan arbeidsmarktbeleid. Dit zit ook deels al in project 58. Er is ook
uit het ETO-fonds bijgedragen aan arbeidsmarktprojecten voor groepen met een zwakker
arbeidsmarkt positie bijv. in de zorg. ICT en Life Science kunnen ook de onderkant van de
arbeidsmarkt aantrekken en kansen bieden. In de commissie ZW zijn enige tijd terug al stukken
aan de orde geweest over de aansluiting onderwijs en jeugdzorg. De startnotitie onderwijs
(-arbeidsmarkt) kan daarop voortbouwen.

De voorzitter concludeert dat de begroting voldoende behandeld is voor ps van 12 november 2002.

4. IPO-jaarplan 2003
Dhr. Boersma (VVD) vraagt naar de nieuwe IPO-structuur. Mw. Rambocus (CDA) informeert
naar de positie van het IPO als het dualisme komt. Het IPO wil een initiërende rol spelen bij de
statenverkiezingen en organiseert op 8 maart 2003 een manifestatie. Is dat niet te vroeg? Dhr. Van
der Wilt (Christenunie) wil weten hoe Utrecht aansluit op datgene wat in de IPO-stukken staat.

Dhr. Van Bergen antwoordt dat de relatie PS-IPO anders wordt a.g.v. de voorstellen van de
commissie Henneky. Het IPO wordt een vereniging waarvan een aantal ps-leden lid zullen
worden. Dit komt begin 2003 in ps. Ps wordt kaderstellend en gs uitvoerend. Gs kunnen
instemmen met de IPO-voorstellen. 8 maart is de laatste zaterdag voor de statenverkiezingen 2003.
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De voorzitter concludeert dat de commissie positief kan adviseren.

5. Rondvraag
Mw. Isenia (GrL) informeert naar de waterschade bij het streekarchief in Wijk bij Duurstede en de
directie van RTV-Utrecht. Dhr. Odijk (GrL) vraagt naar de laatste stand van zaken verkoop
REMU. Mw. Wuurman (PvdA) wil weten hoe het staat met kasteel Amerongen. Zij uit haar
ongenoegen over de antwoorden op haar vragen over de cultuurhistorische fietsroute Rijn-Eem.
Dhr. Van Bergen geeft een toelichting op de situatie bij het streekarchief en de betrokkenheid van
de provincie. Bij kasteel Amerongen is er sprake van een groot financieel probleem en niet zoveel
daadkracht van het bestuur. De CvdK gaat een trekkersrol vervullen. Half november is er een
vergadering van de stuurgroep. Een plan van aanpak is er nog niet. Dit onderwerp komt nog terug
in de commissie. Dat geldt ook voor de cultuurhistorische fietsroute. Mw. Kallen antwoordt dat
RTV Utrecht zelf gekozen heeft voor een nieuwe directeur. Het bedrijf dient ook zelf voor
vervangende functies voor de vorige directeuren zorg te dragen. In de pers zijn er berichten
geweest over de belangstelling voor de verkoop van de REMU. Aandeelhouders en REMU zelf
hebben eerder besloten om lopende het verkoopproces geen mededelingen te doen. De provincie
sluit zich hierbij aan. Verwezen zij ook naar een vertrouwelijke mail van september. Er wordt
gestreefd naar het bereiken van een wettelijk haalbare oplossing met een aanvaardbare
aandeelhouderswaarde, die rekening houdt met de belangen van bedrijf en personeel. Een van de
voorwaarden is dat het netbedrijf niet geprivatiseerd wordt. Naar verwachting wordt de verkoop in
december afgerond. Op 25 november a.s. kan er meer worden gezegd over de procedure. Dhr.
Jansen (SP) bepleit de tijd te nemen voor de besluitvorming en een discussie tussen de
aandeelhouders onderling.

7.  Jaarrekeningen 2001 Recreatieschappen Vinkeveen en St. Groenlanden
Dhr. Jansen (SP) merkt op dat er ook hier weer de verkeerde aanpak wordt gekozen door te
bezuinigen op onderhoud en investeringen uit te stellen. Op termijn slaat deze aanpak terug op de
schappen. Van de opmerkingen van de commissie in de pilot recreatieschappen is dus op deze
wijze niets terug te vinden. Mw. Buursema (VVD) is het eens met dhr. Jansen. Zij bepleit om te
bezuinigen op extra uren van het personeel en op het inhuren van externen. Mw. Pieper (CDA)
sluit zich bij de vorige sprekers aan en vraagt of het nog wel zin heeft dit soort stukken te
behandelen. De schappen zouden meer moeten werken aan eigen inkomsten. Ook dhr. Odijk
(GrL) heeft zorgen hierover. Een positief iets is dat het DB van de St. Groenlanden ook
budgetfinanciering wil. Er is daar een club voor concrete voorstellen.

Mevr. Kallen antwoordt de geuite zorgen te delen. Het is van belang te bezien op welke zaken
bezuinigd wordt. Het is een goede ontwikkeling dat de St. Groenlanden over willen gaan tot
budgetfinanciering. Het is voor de schappen een moeilijke zaak om oplossingen te vinden voor
financiële problemen zoals bijv. tegenvallende inkomsten.
De heer Van Veen licht toe dat de Utrechtse Heuvelrug budgetfinanciering kent. Onderhoud is
een van de overblijvende posten om op te bezuinigen, omdat bijv. op salaris niet bezuinigd kan
worden. Overigens was de salarisstijging te laag geraamd. Het uitstel van investeringen gebeurt
soms ook o.g.v. planologische overwegingen. Investeringen moeten lang van tevoren worden
geraamd.

De voorzitter concludeert dat de commissie in meerderheid positief adviseert over het voorstel.

8. Bezoek vertegenwoordiging OASE aan de commissie.

De heer Hoekstra geeft een toelichting op de historie, de evaluatie, de samenstelling en de
werkwijze van de OASE.
Mevr. Pieper (CDA) zegt de indruk te hebben uit de adviezen dat OASE voor een ongeremde
economische groei is. De heer Levering (PvdA) stelt dat er van een beheerste groei sprake moet
zijn. De heer Jansen (SP) vraagt naar de meerwaarde van de voorspelbare adviezen en wil weten
waarom de provincie juist de OASE subsidieert Zijn fractie vindt behoud van de industrie



6

belangrijk. Wat vindt OASE daarvan? De heer Odijk (GrL) meent dat er binnen OASE gesproken
wordt van vrees voor vergroening van het streekplan. De heer Boersma (VVD) informeert of
OASE ook ongevraagde adviezen geeft en of er sprake is van doublures met andere organisaties.

De heer Hoekstra antwoordt dat OASE geen lobbyorgaan is voor alleen het bedrijfsleven. Het is
een vertegenwoordiging in de breedte die een kwalitatief advies geeft na afweging van
verschillende belangen. De voortgaande sociaal-economische belangen in het Utrechtse kent
natuurlijk zijn grenzen in de groene en in de blauwe waarden. Het huidige streekplan kent een
groenere tendens dan het vorige streekplan. Over de groene werklandschappen (initiatief van de
Kamer van Koophandel) heeft OASE nog geen advies uitgebracht. De adviezen hebben een
bepaalde meerwaarde. OASE wordt als een provinciale SER gefinancierd door de provincie, de
SER en de Kamer van Koophandel. Er komt een interne evaluatie.
Mevr. Wuurman (PvdA) bepleit om naast het overleg met ROC, MBO en HBO ook het VMBO
daarbij te betrekken m.h.o. op de aandacht van het bedrijfsleven voor het VMBO. De heer
Hoekstra antwoordt dat het VMBO net uit de startblokken is. Er is een dialoog tussen onderwijs
en bedrijfsleven en de duale leerweg (leven en werken) is ingevoerd.
De heer Boersma (VVD) vraagt naar de toegevoegde waarde voor de provincie.
De heer Hoestra (VVD) wijst op het geformaliseerde overleg met ps.

Mevr. Kamp antwoordt dat OASE nu beter functioneert dan voorheen en dat gs toegevoegde
waarde hechten aan de adviezen. OASE kan wat haar betreft voortgaan.
Mevr. Pieper (CDA) vraagt naar het advies van OASE voor PPS-constructies. De heer Hoekstra
antwoordt dat in OASE gesproken wordt over een Deltaplan voor de infrastructuur.
De heer Jansen (SP) wijst nog op zijn vraag over industriebeleid voor de provincie Utrecht. De
heer Hoekstra wijst op de OASE-nota Industriebeleid voor de provincie Utrecht. Er is aandacht
voor. Er moet gestreefd worden naar voldoende diversiteit in de werkgelegenheid.
De heer Odijk (GrL) wil weten hoe het gaat met de adviezen na de dualisering. De heer Hoekstra
antwoordt dat dit nog met gs en ps moet worden afgesproken.

De voorzitter bedankt de heer Hoekstra en de commissie voor de inbreng.

De vergadering wordt om 22.45 uur gesloten.



7

Conclusies en afspraken uit de commissie Cultuur en Economie van 28 oktober 2002.

1. De commissie stemt in met het programma van het werkbezoek op 20 november a.s.
2. De kwestie van de liquiditeit van de St. Statenjacht zal aan de gedeputeerde worden

voorgelegd.
3. Begroting 2003: voldoende besproken.
4. IPO-jaarplan 2003: akkoord.
5a. Kasteel Amerongen: komt terug.
b. Cultuurhistorische fietsroute: komt terug.
c. Verkoop REMU: procedure 25 november a.s.
7. Jaarrekeningen 2001 Recreatieschappen Vinkeveen en St. Groenlanden: in meerderheid

positief advies.

Eerdere afspraken:

1. 25 november 2002: workshop prestatie-indicatoren.
2. Startnotitie onderwijs (-arbeidsmarkt): begin 2003.
3. P.A.C.: 2003.
4. Recreatief fietsplan: 2003

Sector Economische en Europese Zaken
31 oktober 2002.


